



PROFIL

Fatou Mandiang Diatta (Sister Fa), Aktivistin und Rapperin, geboren in der Casamance Region im Senegal, setzt sich weltweit mit community-sensiblen Empowerment-Ansätzen gegen FGM_C und EFM ein

- arbeitet seit 18 Jahren zu den Themen FGM_C und EFM
- bereiste 34 Länder, um Aufklärungs- und Präventionsarbeit zu leisten
- vermittelt politische Botschaften in ihren Rapsongs

SPRACHEN

- Deutsch, Englisch, Französisch, Diola, Wolof

Fatou Diatta

COMMUNITY TRAINERIN

ARBEIT

Community Trainerin

CHAIN Projekte | 2018 - heute

Gründerin der Organisation Eusobul in Senegal zum Schutz von Mädchen

Botschafterin

von World Vision Deutschland in der Region Kolda | 2016 - 2019
des European Networks | 2017 - 2020

Mitarbeit bei dem Orchid Project- Tostan in Guinee Conakry | 2014 - 2017

Internationales Engagement

UNFPA, Stadt Genf, La chaine du Bonheur (Schweiz), Latte Asturia (Spanien), Art work for change (Amerika), IAMANEH (Schweiz), In 13 Dörfern in Casamance (Senegal)

ZITAT

„Die Beschneidung ist ein eklatanter Verstoß gegen die Rechte von Mädchen und Frauen, und dieser Verstoß ist eine Verletzung der Menschenrechte. Die Abschaffung der Beschneidung oder die Suche nach alternativen Praktiken ist eine Priorität, denn jüngsten Studien zufolge wird die Prävalenz bis zum Jahr 2030 wahrscheinlich steigen. (...) Diese Kontrolle über den Körper unserer Mädchen, die geschlechtsspezifische Gewalt ist, muss aufhören.“



sisterfa@sisterfa.com



Facebook: Sister Fa



PROFILE

Fatou Mandiang Diatta (Sister Fa), activist and rapper, born in the Casamance region in Senegal, globally advocates against FGM/C and EFM using community-sensitive empowerment approaches.

- has been working on the issues of FGM/C and EFM for 18 years
- has traveled to 34 countries for awareness and prevention work
- conveys political messages through her rap songs

LANGUAGES

- German, English, French, Diola, Wolof

Fatou Diatta

COMMUNITY TRAINER

WORK

Community Trainer

CHAIN Projects | 2018 - today

Founder of the organisation Eusobul in Senegal to safeguard the rights of girls

Ambassador

of World Vision Germany in the region Kolda | 2016 - 2019

of the European Network | 2017 - 2020

Involvelement in the Orchid Project- Tostan in Guinee Conakry | 2014 - 2017

International Engagement

UNFPA, City Genf, La chaine du Bonheur (Switzerland), Latte Asturia (Spain), Art work for change (America), IAMANEH (Switzerland), In 13 villages in Casamance (Senegal)

QUOTE

"Female genital cutting is a blatant violation of the rights of girls and women, and this violation constitutes a breach of human rights. Abolishing the practice of genital cutting or seeking alternative practices is a priority, as recent studies suggest that its prevalence is likely to increase by the year 2030. (...) This control over the bodies of our girls, which is a form of gender-based violence, must come to an end."



sisterfa@sisterfa.com



Facebook: Sister Fa